
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2022-10-03 

 

Närvarande: Anders H, Jesper W, Emma A-H, Joakim J, Jimmy H, Linda M 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 

§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 Inomhustider gympasalen och Rockneby (lagens önskemål): 

FP19/20 gympasalen torsdagar 17-17:45 

FP17/18 gympasalen onsdagar 17:00-19:00 (2 grupper) 

FP15/16 Rockneby måndagar 18:30-19:30 

FP13/14 Rockneby måndagar 17:00-18:30 alt. konstgräs Lindsdal 

P11/12  Rockneby söndagar 11:00-12:00 

 

§5 Gula linjen uppstart: 1-2 punkter gås igenom på varje styrelsemöte. Dokumentet ska finnas 
på hemsidan. Dessutom en kort version med de viktigaste punkterna för distribution till 
föräldrar. Stadgarna behöver också uppdateras inför årsmötet. 

 

§6 Inför Ironmanmöte: återkopplingsmöte onsdag 5/10. Vi lämnar våra önskemål om 
förbättringar. Positivt att många föräldrar från våra nya lag ställde upp och gjorde dagen till 
en succé. 

 

§7 Information konstgräs: I samband med stängsling av konstgräsplanen ber vi att Kalmar 
Stängsel reparerar stängslet vid garaget. 

 

§8 Information diskgolf: Uppskattad kostnad 30-40kkr (vi väntar på offert) för en 5-hålsbana 
runt Åbyvallen 

 

§9 Information skateramp: Kalmar för Alla har ett maxbelopp på 300kkr (vi har sökt 650kkr 
vilket är den uppskattade kostnaden). Regionen och Länsstyrelsen är andra möjliga 
delfinansiärer. 

 

§10 Julmarkad: 11 december i Bygdegården. Läckeby GoIF närvarar för att visa upp sig. 



 

§112 Övrigt 

-Linda M skapar en sida åt FP19/20 på laget.se 

-Det har varit skadegörelse vid centrum, runt skolan och på Åbyvallen. Vi uppmuntrar alla att 
ta en kvällspromenad ibland. 

-Ingela N-H har tagit på sig att köpa in sjukvårdsmaterial till alla lag. Vid nästa styrelsemöte 
kommer alla lag för att fylla på sina väskor. 

-Ingela N-H fixar fika till avslutningen. 

 

 

Nästa möte: 7 november kl 18:30 


